



宁波赫德实验学校——教育塑造人格

HD NINGBO SCHOOL—— EDUCATION CREATES CHARACTER

宁波赫德实验学校简介 Introduction

宁波赫德实验学校(简称赫德)是格教育集团旗下一所民办双语学校,招收3-18周岁幼儿园至高中段学生。两个校区分别坐落于海曙区解放南路和鄞州区邱隘盛垫。赫德结合优质的国际教育课程,提供学生综合且平衡的学习体验。在赫德:传统结合创新,中方融合西方。

Founded in 2014 by EliteK12, HD Ningbo School is a private bilingual school. HD Ningbo School has two campuses: Haishu campus located at South Jiefang Road and Yinzhou Campus located at Shengdian Qiu'ai. Blending the best of international educational philosophy with Chinese curriculum, HD Ningbo School provides students with a comprehensive and balanced learning experience. This is where tradition meets creativity and East meets West.



鄞州校区设施齐全,拥有双语图书馆、剧场、儿童游乐区、游泳馆、羽毛球馆、篮球馆、室内高尔夫球、网球场、足球场、200米和400米运动场。

全球认可的课程体系

A Level Curriculum "Plus" AP

A Level 是源于英国的国民高中教育课程,目前已发展为世界上认可度最高的高中学业课程,被美国、加拿大、澳大利亚、新西兰、新加坡、香港等150多个国家与地区作为升学考试之一。

A level is short for 'General Certificate of Education Advanced Level' which is from the British National Curriculum. It is now the most accepted curriculum in senior high schools throughout the world. More than 150 countries and regions such as United States, Canada, Australia, New Zealand, Singapore and Hong Kong utilise A Level exams for university entrance.

此外,赫德的课程通过美国AP课程的认证。AP课程并非申请美国大学的必修课程,也不是美国高中课程,而是针对学有余力的学生而设置的课程。参加AP考试而修得大学课程的学分将助力赫德学生报考如哈佛、耶鲁、普林斯顿在内的美国顶级名校。Additionally, HD offers courses which are AP certified. In United States, AP certification is not a compulsory requirement for university applications, neither a substitution of high school diploma. AP courses provide the additional 'icing on the cake' for entry to top United States universities, such as Harvard, Yale and Princeton.

拥有A Level和AP成绩,赫德学生既可以申请英国大学,也可以申请美国以及全球150多个国家的大学。

After completion of A Level and AP courses, students in HD are able to apply to all British and American universities, as well as universities in more than 150 countries around the world.

中外师资队伍 Teachers

赫德中外方教师团队均由赫德校长与学校管理层亲自面试筛选。他们拥有丰富的教学经验,平均教龄在10年以上。赫德外方教师主要来自英国、美国、澳大利亚等国家,他们都是持有中学教师资格证的老师,并且也是当地学校教学工作中的佼佼者。赫德中外方教师团队极富创造力,有耐心,充满活力,且善于思考,为学生着想。他们不仅在教学上独树一帜,兴趣爱好广泛,他们还充满灵感和才华,是学生日常生活的楷模。赫德的老师致力于让每一名孩子能够得到最好的发展。

HD Ningbo teachers have been highly selected by the Headmasters and the school management team. They are highly qualified and have an average of ten years teaching experience. A majority of our teachers come from United Kingdom, United States and Australia. All teachers are certified and with many years' top-performing experience in UK or their home countries. They are creative, patient, dynamic, reflective practitioners, who are determined to facilitate the best development for each student in their care.

英式寄宿 British Style Boarding

赫德提供双语双文化的国际化生活环境。不仅有中方的导师,也有外方的舍监老师,他们会和孩子们一同营造赫德大家庭式的寄宿环境。导师和舍监本身也是我校老师。舍监老师们和孩子们在课后的共同起居生活中建立起亲密的家庭式关系,从生活的点滴中关爱并支持每个孩子的成长。这种集体生活有益于培养学生的团队协作以及学会包容等美德。学生的独立性、自主性将得到提升,为今后步入大学,适应国际化的生活环境做好准备。

HD Ningbo School provides a bilingual environment and cultural diversity. Chinese and International housemasters, housemistresses and tutors reside with students to create the HD Family-oriented Boarding environment. We utilise our talented inspirational housemasters, housemistresses and tutors to serve as role-models on a daily basis. All students receive individual personal care and interest. The evenings and meal times are used to positively support students at a pastoral level via informal discussions and support. Students develop adaptability, a community focus and to appreciate the value of teamwork. Their independence and self-reliance are nurtured in preparation for university entry. Students leave HD Ningbo School ready to thrive in an international environment.

英式学院体制 House System

学院制是英联邦学校的传统,它打造了纵向的社区,提倡不同年级之间的团结协作与友好竞争。每一位同学都可以通过丰富多彩的学院活动来展现自己,以此弘扬一种积极向上的学校风气。学院制在帮助学生提升自我意识的同时,还培养了学生的团队协作能力以及领导能力。学院制会增强学生的归属感、被包容感、忠诚感、荣誉感,以及相互鼓励的意识。

The House System approach is a tradition of British schools serving to help create a vertically-aware community promoting united cooperation and appropriate competition amongst year groups. Every student gains from leadership opportunities via a wealth of activities in an extremely positive school atmosphere. This system helps students develop their own self-awareness as well as cultivating their teamwork skills. The House System also enhances students' sense of belonging, inclusiveness, loyalty, honor and mutual encouragement.

导师体系 The Tutor System

在赫德,导师体系和学院体系同时运作。每个导师负责5名学生,指导、跟进学生的日常学习和生活。导师通过每周和学生的面谈来关注学生的学业进度。每周赫德都会举行一次会议来了解、讨论每一个学生的学业及生活情况。

The Tutor System and the House System operate together at HD Ningbo School. Each tutor is responsible for five students and student development is monitored through weekly meetings between student and tutor. Every week, tutors, subject specialists and housemasters participate in a Pastoral Meeting. This meeting is dedicated to discuss each individual student's academic and social progress.

名校升学指导 Counseling

赫德拥有引以为傲的世界顶尖名校毕业的升学指导团队。这个团队的成员分别毕业于牛津、剑桥、斯坦福、哈佛和杜克等大学。他们既拥有海外名校的学习经历,也熟知国外的教育体系,这些都是宝贵的经验。每位学生都可以向专业导师请教升学相关的问题。

Our HD counseling team are graduates from top universities around the world. When it comes to the university application process, they are able to share their personal experiences with students and provide advice to each individual.



招生年级、奖学金及中学部创校学生折扣

Year of Entry, Scholarships & Founding Student Discount

●赫德目前招收学前低段(四周岁)、学前高段(五周岁)、一年级、三年级、初一、初三和高一的学生。

HD Ningbo School is open for applications for Pre-prep, Prep, Year One, Year Three, Year Seven, Year Nine and Year Ten.

●赫德中学部开设学术类奖学金及非学术类奖学金。

HD Ningbo Secondary School Scholarships (Academic Scholarships, Arts & Talents Scholarships) are open for applications.

●2015年9月入学的中学生赫德中学部创校生享受公示学费的88折优惠。此折扣一直保持到该生从本校毕业或退学。(以宁波赫德实验学校创校折扣政策为准)。

The founding students of HD Ningbo Secondary School get a 12% discount off tuition fees. The discount remains in place for the duration of the student's time at the school (please refer to HD Ningbo School's tuition terms and conditions).

宁波赫德实验学校中学招生说明会

HD Ningbo School Secondary School Information Session

时间:2015年6月18日晚 19:00 (星期四)

Time: 19:00 June 18th 2015 (Thur)

地点:中国浙江省宁波市海曙区解放南路110号

Venue: No. 110 South Jiefang Road, Haishu District, Ningbo, Zhejiang, China

招生咨询 Apply and Consultation

电话Tel: 0574-27979798

邮箱Email: info@hdningbo.org

网站Website: www.hdningbo.org

浙江省宁波市海曙区解放南路1100号

No.10 South Jiefang Road, Haishu District, Ningbo, China

浙江省宁波市鄞州区邱隘盛垫(地铁1号线盛莫路站出口直达)

Shengdian Qiu'ai, Yinzhou District, Ningbo, China



官方微信(二维码)
WeChat Account

英国赫德公学简介

Introduction to Hurtwood House, United Kingdom

赫德公学创建于1970年,是英国顶尖私立公学之一。赫德公学每年从申请的500名中国学生中录取约15-20名学生,宁波赫德拥有2个直升英国赫德公学的名额。

Hurtwood House, founded in 1970, is one of the largest and most prestigious British private sixth-form Colleges. Every year, the school admits 15-20 Chinese students out of 500 applications from China. Hurtwood House guarantees two seats for HD Ningbo School students every year.



英国赫德公学名校升学率

Hurtwood House Academic Achievements

●每年约有20%的学生升入牛津、剑桥、伦敦政经学院、帝国理工和伦敦大学。这5所学校简称G5超级精英大学。

Each year, about 20% of students from Hurtwood House are successfully admitted into Oxford, Cambridge, LSE, Imperial College and University College London. These schools together are often referred to as the 'G5' - super elite universities in United Kingdom.

●每年约有35%的学生进入英国排名前七的大学(G5,布里斯托大学和杜伦大学)。

Each year, about 35% of students from Hurtwood House are admitted into the top seven British universities (the 'G5' plus University of Bristol and Durham University).

●每年约有15%的学生进入顶级艺术学校,如中央圣马丁艺术与科学学院、伦敦时装学院、皇家戏剧学院等。

Each year, about 15% of students from Hurtwood House are admitted into top British art schools, including Central St Martin's College, London College of Fashion and Royal Academy of Drama.

●2012年,全校升入剑桥大学和牛津大学的7名学生中,有2名中国学生;全校进入伦敦经济学院的11名学生中,有5名中国学生。2013-2015年的中国学生进入G5超级精英大学的比例分别为50%, 57%和57%。

In 2012, 7 students from Hurtwood House were admitted into Oxford and Cambridge. 2 out of the 7 were Chinese. A total of 11 students were admitted into LSE, 5 were Chinese. From 2013 to 2015, the percentages of Chinese students who were admitted into the 'G5' super elite universities were 50%, 57%, 57% respectively.

赫德公学优秀毕业生

Alumni of Hurtwood House

●Hans Zimmer,德国著名作曲家、电影配乐大师配乐了150多部好莱坞著名电影,包括《星际穿越》、《加勒比海盗》系列、《蝙蝠侠》系列、《盗梦空间》、《超凡蜘蛛侠2》、《狮子王》等,职业生涯中获得8次奥斯卡奖提名、1次获奖,6次格莱美奖提名、3次获奖,8次金球奖提名、2次获奖。此外,他还是英国每日电讯报所选出的还在世的一百个天才之一(Top 100 Living Geniuses)。

Hans Zimmer - German film composer and music producer. He composed music for over 150 movies. His works include *Interstellar*, *Pirates of the Caribbean Series*, *Batman Series*, *Inception*, *The Amazing Spider-man 2*, *The Lion King*, for which he won Academy Award for Best Original Score in 1994. He won an Oscar and was nominated 8 other times. He won 3 Grammy Awards out of 6 nominations. He won Golden Globe Awards 2 out of 8 nominations. Additionally, He was named on the list of 'Top 100 Living Geniuses', published by *The Daily Telegraph*.

●Emily Blunt,著名演员代表作品有《穿普拉达的女王》、《年轻的维多利亚》《明日边缘》等,曾获金球奖电视类最佳女配角、曾被五度提名美国电影金球奖最佳女主角。

Emily Blunt - English actress. She has appeared in *The Devil wears Prada*, *The Young Victoria*, and *Edge of Tomorrow*. She was awarded the best newcomer for the American Film Golden Globe for TV and was nominated 5 times for Golden Globe.

●Elizabeth Noble 畅销小说作家,毕业于剑桥大学。

Elizabeth Noble - Author of 'Between a Mother and Her Child' which has hit the bestseller list. She graduated from Cambridge University.

●Edward Fox 作家和记者,毕业于剑桥大学

Edward Fox - Author and Journalist. He graduated from Cambridge University.

●Kate Burns 前Google UK 总监,前美国在线(AOL)欧洲业务首席执行官,前BuzzFeed网站总监

Kate Burns - Regional Director of Google UK, CEO of AOL Europe, General Manager of BuzzFeed.

●Edward Patterson 驻阿富汗大使,毕业于剑桥大学

Edward Patterson - Ambassador to Afghanistan. He graduated from Cambridge University.

●Puzhong Yao 中国人,毕业于剑桥大学,曾在高盛银行工作6年,目前就读于斯坦福大学商学院。

Puzhong Yao - Chinese. He graduated from Cambridge University and worked at Goldman Sachs for 6 years. Currently, he is finishing his last year at Stanford University Business School.